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Hei! 
En liten tilføyelse til vår gode samtale i går: 
 
Jeg har lest grundig veilederen samt sentrale myndigheters forventninger til planprosesser (2019) og der 
står det bl a i pkt 1.3 at det er viktig å jobbe for å forenkle og effektivisere prosessene.  
 
Planen skal være overordnet og det står ikke at tidligere vedtatte mål ( f eks EUs bærekraftsmål og 
tidligere kommunestyrevedtak) skal gjentas en gang til i planverket. Samfunnsdelen skal brytes ned til 
operative mål, og det er jeg i ferd med å gjøre allerede. 
 
Det er mange selvfølgeligheter og gjentakelser i KD sitt forslag, det virker det som om ingen er uenig i. 
Det sier seg selv at gjentagelser er noe man ønsker å unngå generelt, også her dersom man skal 
effektivisere. 
 
Jeg registrerer også at veilederen er nettopp det, en veileder, den gir forslag f eks til 
innholdsfortegnelsen. Et forslag trenger ikke å følges, jeg ser at det er et handlingsrom her som det ser ut 
som om Formannskapet har benyttet seg av innenfor akseptable grenser. 
 
Det var viktig for meg å presisere dette og håper alle krefter settes inn på at vi skal komme videre uten 
for mye ekstra byråkrati/kostnader.  
 
For meg er samfunnsdelen slik den foreligger mer en god nok til å følge opp for å nå mål til det beste for 
kommunens innbyggere/ interessentene - effektivt. 
 
Mvh Tor Jakob 
 
 


